

Title (en)

Set of elements for bathtub panelling

Title (de)

Bausatz für die Errichtung von Badewannenverkleidungen

Title (fr)

Série d'éléments pour habillage de baignoire

Publication

EP 0845236 A1 19980603 (DE)

Application

EP 97119390 A 19971106

Priority

DE 19649120 A 19961127

Abstract (en)

The construction system forms a bath tub cladding, intended to be tile-faced. The kit comprises structural elements (1-4), panel-like and corresponding in height to the tub. The cladding formed has smooth transitions between the surfaces which are joined together. Preferably a overall recess (7) is let into part of the length of each panel. In joining, opposite sections are placed together, filling up the recesses. Preferably the cladding is a light material, especially polystyrene foam.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Bausatz für die Errichtung einer insbesondere mit Fliesen zu verblendenden Badewannenverkleidung, wobei der Bausatz Bauelemente (1-4) umfaßt, die im wesentlichen plattenförmig ausgebildet und zur Errichtung von Verkleidungen mit von Element zu Element glatt übergehenden Wandflächen aneinander ansetzbar sind. Die Bauelemente nach der Erfindung weisen eine sich von einem vertikalen Seitenrand über einen Teil der horizontalen Plattenlänge erstreckende Ausnehmung (7) derart auf, daß sie zur Bildung der Verkleidung unter gegenseitiger Ausfüllung ihrer Ausnehmungen zusammenfügbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A47K 3/16

IPC 8 full level

A47K 3/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/161 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8507760 U1 19850530
- [A] DE 8906225 U1 19890803
- [PX] DE 29619552 U1 19970220 - SAARPOR KLAUS ECKHARDT GMBH NE [DE]

Cited by

FR2873561A1; GB2592939A; GB2592939B

Designated contracting state (EPC)

DE FR NL

DOCDB simple family (publication)

DE 19649120 A1 19980528; EP 0845236 A1 19980603

DOCDB simple family (application)

DE 19649120 A 19961127; EP 97119390 A 19971106